
 
                                                                                        

          

                                

Bestyrelsesmøde tirsdag d.1.oktober, 2024, kl.16.15 – 17:45. 

 Deltagere i mødet:  
 Lars, Jacob, Karin, Kathleen, Dan og Dorthe 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale / elevtal  

Status – orientering. 

  

DH: - Elevtal falder vist med en enkelt elev. 

- Økonomi: ikke helt så optimistisk som 

sidst - af personalemæssige årsager ser 

det ud til, at det forventede overskud 

forsvinder. 

- Vi har fået mundtlig tilsagn om at vores  

nuværende 2 støtte pædagoger kan 

fortsætte efter nytår. 

2. Folkeskolernes Samråd                     

-høringssvar  

 Ingen kommentar 

3. Forældremøder fremover  Punktet skal på dagsordenen igen. Næste gang 

skal vi overveje: om vi vil køre mødet med kun 

klasselærer eller om vi stadig vil have både 

klasselærer og matematik lærer med. 

4. Lejr (igen) Skoleåret 24/25 køre som altid - indskoling for 

sig og mellemtrin for sig. Næste skoleår: Bonnie 

undersøger om Holmsborg lejren er ledig og 

prisen for denne. Her kan vi være med alle elever 

og voksne. 

5. Skolefest Dato: 10. april. DH sender en besked på AULA 

desangående.  

6. Evt  Intet til ref. 

Ref 

Dorthe 



 

 


